
Referat fra møte i Beitostølen Vel  06.10.2009. 

 
Tilstede: Jarle Stærnes, Tor Erik Godager, Ragnar Andersen, Kjerstin Paaske, Nils-Herman 

Hornæss og Inger K. Wangen. 

 

 

1. Nytt fra løypeforeningen. 

 

 
Formannen i Løypeforeningen, Jarle Stærnes deltok på et fellesmøte lørdag 03.10.2009 på 

Fagernes sammen med alle løypelagene i Valdres. 

Erfaringer og synspunkter ble utvekslet. 

Beitostølen løypeforening ser på mulighetene for innkjøp av større maskin. Budsjettet må 

dermed økes for å kunne betale løypekjører for de økte kostnadene dette evnt. vil medføre. 

 

2. Beitostølen som langrennsarena. 

 
Beitostølen har som mål å bli nr. 1 i Norge som langrensarena. Beitostølen håper å bli valgt 

som arrangør av World Cup hvert år. Delegater fra Fis skal vurdere dette i tiden som kommer. 

 

 

3. Varmestue. 

 
Det arbeides med å få til en varmestue ved Olevatn på hitsiden ved bunnen av den store 

bakken. Varmestuen skal være åpen i weekendene og selvfølgelig i jule-, vinterferien og i 

påskeuken 

 

 

4. Planfri kryssing av Grønn 1 skiløype og Riksvei 51. 

 
BV. ivrer for og følger spent med hvor fort en planfri løypekryssing av Riksvei 51 ved Garli 

kommer på plass. Dette er en svært uoversiktig veistrekning. Vi håper at det kommer fort opp 

en planfri kryssing før det skjer en alvorlig dødsulykke.  

Innlegg ang. dette er sendt avisen Valdres. 

 

 

5. Hvordan ser fremtiden på Beitostølen ut? 

 
Den nære tilgangen til naturen må ikke ødelegges av for mye utbygging, og det bør være en 

balansert utvikling av videre utbygging, det være seg hytter og også  bosteder til fastboende. 

Det er viktig å ta vare på den unike naturen som finnes på Beitostølen og i nærområdene. 

 

 

Neste møte:onsdag 04.11.2009 kl. 18.00. 

 

Referent: Inger K. Wangen. 


